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PROTOKÓŁ NR 179/2018 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.19.2018 

 

PROTOKÓŁ NR  179/2018 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 7 maja 2018 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu.  

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Przedstawienie przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka  

z o.o. informacji na temat planów inwestycyjnych Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o., działań związanych z procesem dostosowania szpitala do wymagań 

ustawy o działalności leczniczej oraz bieżącego funkcjonowania szpitala. 

a) Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

dot. pisma Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy w sprawie 

dostosowania szpitala do wymagań określonych w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej. 

b) Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

dot. zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji Projektu „Poprawa jakości 

udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim sp. z o.o. poprzez 

modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

c) Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w sprawie 

przekazania środków na bieżące utrzymanie szpitala w latach 2019 i następnych w kwocie  

ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem szpitala – zajęcie stanowiska. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu,  

5.7. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu projektów uchwał. 

5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych S.A.  

z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r. na wytwarzanie i dostarczanie oznaczeń  

i dokumentów komunikacyjnych. 

5.9. Pismo Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej przy 

ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 
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5.10. Oferta Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia zadania 

publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, złożona w trybie art. 19a ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

6.1. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowane  

do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim  o dokonanie przeglądu urządzeń kanalizacji deszczowej  

i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego. Witam  Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, 

Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka,  Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską oraz 

Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim pana Mariusza Trojanowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Wojciech Marjański – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwóch członków 

Zarządu Powiatu. W posiedzeniu nie uczestniczy pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Wojciech Marjański – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 178/2018 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 kwietnia 2018 r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 178/2018  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 26 kwietnia 2018 r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 178/2018 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 kwietnia 2018 r. 
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Ad 4. 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Wnoszę o rozszerzenie porządku o punkty: 

5.10. Oferta Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia zadania 

publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, złożona w trybie art. 19a ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia,  

z uwzględnieniem zmiany porządku, która została przegłosowana. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Przedstawienie przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. informacji na temat planów inwestycyjnych Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o., działań związanych z procesem dostosowania 

szpitala do wymagań ustawy o działalności leczniczej oraz bieżącego funkcjonowania 

szpitala. 

a) Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

dot. pisma Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy w sprawie 

dostosowania szpitala do wymagań określonych w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności 

leczniczej. 

b) Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

dot. zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji Projektu „Poprawa 

jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim  

sp. z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

c) Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w sprawie 

przekazania środków na bieżące utrzymanie szpitala w latach 2019 i następnych w kwocie  

ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem szpitala – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.1. Przedstawienie przez Prezesa 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. informacji na temat planów 

inwestycyjnych Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o., działań 

związanych z procesem dostosowania szpitala do wymagań ustawy o działalności leczniczej oraz 

bieżącego funkcjonowania szpitala. 
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Proszę o zabranie głosu przez pana Mariusza Trojanowskiego Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pan Mariusz Trojanowski Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka 

z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim – przechodząc do meritum, informuję, że Powiatowy Szpital 

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. zamierza zrealizować następujące inwestycje. 

1) Podpisana została umowa z Województwem Kujawsko – Pomorskim o dofinansowanie  projektu 

pn. „Zakup sprzętu medycznego dla Pracowni Endoskopowej” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach osi priorytetowej 6. Solidarne 

społeczeństwo i konkurencyjne kadry, działanie 6.1 Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną  

i społeczną, poddziałanie 6.1.1 Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. Całkowita wartość 

projektu wg umowy wynosi 414.258,40 zł. Dofinansowanie obejmuje kwotę 199.962,52zł tj. 

48,27%. W przeprowadzonym postępowaniu przetargowym, wpłynęła tylko jedna oferta na kwotę 

399.949,26zł. Została podpisana umowa na zakup sprzętu. Rozliczyć się musimy z Urzędem 

Marszałkowskim do 31 czerwca 2018r. Udział własny ok. 53%. 

2) Podpisana została umowa z Województwem Kujawsko – Pomorskim o dofinansowanie  projektu 

pn. „Poprawa jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach osi 

priorytetowej 6. Solidarne społeczeństwo i konkurencyjne kadry, działanie 6.1 Inwestycje  

w infrastrukturę zdrowotną i społeczną, poddziałanie 6.1.1 Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 

2020. Dotyczy to Bloku Operacyjnego. Dofinansowanie jest w kwocie 6 mln. zł tj. 57,62% 

wartości projektu. Całkowita wartość projektu wg umowy wynosi 11.592.392,04 zł. Całkowita 

wartość wydatków kwalifikowanych wg umowy - 10.413.558,73 zł. Rozstrzygnięcie 

postępowania przetargowego będzie 14 maja 2018r.  

3) Przygotowano i złożono wniosek o dofinansowanie projektów w ramach konkursu RPO  

na „Budowę łącznika pomiędzy budynkiem D i F z przeznaczeniem dla Zakładu Opiekuńczo – 

Leczniczego wraz z zakupem aparatury i sprzętu medycznego” w ramach działanie 6.1 Inwestycje 

w infrastrukturę zdrowotną i społeczną, poddziałanie 6.1.1 Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 

2020. Obecnie trwa postępowanie konkursowe. Wartość ogółem 3.556.417,02 zł, Wydatki 

kwalifikowane 3.106.040,00 zł. Dofinansowanie 2.640.133,95 zł. Wkład własny 916.283 zł. Na tą 

chwilę mam informację, że ten konkurs wygraliśmy. Ten łącznik obejmuje wg projektu nie tylko 

zakład opiekuńczo – leczniczy ale także oddział psychiatryczny i poradnie specjalistyczne. Szpital 

będzie szukał pieniędzy na realizację tego zadania. Pewne rozmowy zostały już przeprowadzone 

w tym zakresie. Jeżeli chodzi o samorząd powiatu to nie będziemy występować o środki na tę 

inwestycję.  

4) Złożono wniosek o dofinansowanie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja budynków D, K, 

i L Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. i wymiana źródła ciepła”  

w ramach  Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 

2014 – 2020. Rozstrzygnięcie konkursu w lipcu 2018 r. Wydatki kwalifikowane 6.177.870,47 zł. 
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Dofinansowanie 5.251.189,89 zł. Wkład własny 1.100.195 zł. Zakładane dofinansowanie 85%.  

Do tej inwestycji został złożony wniosek do Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środków  

w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem szpitala.  

5) Ogłoszone zostało postępowanie przetargowe na „Wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej budowy wolnostojącej kotłowni olejowej wraz z magazynem oleju, stacją 

uzdatniania wody, nową stacją transformatorową, baterią agregatów prądotwórczych 

zabezpieczającą  szpital oraz zagospodarowaniem terenu”. To zadanie projektowe jest konieczne  

z uwagi na blok operacyjny. Po zakończeniu inwestycji na bloku operacyjnym, wg opinii 

inżynierów musimy to wykonać, chodzi o zabezpieczenie prądu, bo jest zbyt małe i wodę.  

To są te zadania podstawowe.  

 

Pani Dorota Sobierajska – jaki będzie koszt wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

budowy wolnostojącej kotłowni olejowej wraz z magazynem oleju, stacją uzdatniania wody, nową 

stacją transformatorową, baterią agregatów prądotwórczych zabezpieczającą  szpital oraz 

zagospodarowaniem terenu? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ok. 270.000 zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy inwestycja ta będzie realizowana w tym roku? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – musi być zrealizowana do zakończenia robót przy bloku 

operacyjnym. 

 

Pani Dorota Sobierajska – jaki będzie koszt realizacji całej inwestycji? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie wiem. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy te zadania będą realizowane w 2018 r.? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak. One nie będą zrealizowane w 2018 r., ale rozpoczęte w 2018 r. 

Inwestycja, o której mówię musi być zrealizowana do końca remontu bloku operacyjnego. Zadanie 

to obejmuje budowę wolnostojącej kotłowni olejowej wraz z magazynem oleju, stacją uzdatniania 

wody, nową stacją transformatorową, baterią agregatów prądotwórczych zabezpieczającą  szpital 

oraz zagospodarowaniem terenu. Ostatnio mieliśmy sytuację, gdy obydwa agregaty prądotwórcze, 

które pamiętają czasy II wojny światowej, stanęły, i mieliśmy bardzo ryzykowną sytuację. Jeżeli 

chodzi o pieniądze to nie będzie wystąpienia do właściciela. Po ostatnim posiedzeniu Rady 

Nadzorczej i po oświadczeniu Starosty, myślę, że w tych wnioskowanych kwotach zamkniemy się. 

Do właściciela są dwie prośby o środki. 

 

Pan Wojciech Marjański – pan Prezes przedstawił plany inwestycji w zakresie, których aplikuje 

bądź będzie aplikował o środki. Chciałem wrócić do pisma Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Bydgoszczy skierowanego do Prezesa w zakresie dostosowania szpitala do 

wymagań ustawy o działalności leczniczej. Jakie zagrożenie wiąże się z brakiem spełnienia 

wszystkich wymogów dot. standardów? Czy istnieje realne zagrożenie, że szpital może zostać 
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zamknięty? To jest najważniejsze na dzień dzisiejszy. Były informacje przedstawione na ostatniej 

sesji, że szpital może wstrzymać działalność, jeżeli nie dostosuje się do wymagań. Dlatego chcemy 

wiedzieć jakie jest realne zagrożenie tego, a następnie jakie działania pan Prezes podejmuje aby 

dostosować szpital do wymagań ustawy o działalności leczniczej.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – nowelizacja ustawy o działalności leczniczej zakłada rozwiązanie wg 

którego nie przedłużono ustawowego terminu dostosowania szpitali do wymogów, natomiast 

koncentrowała uwagę na tym, żeby poszczególne szpitale indywidualnie występowały do właściwej 

jednostki sanitarno – epidemiologicznej tj. Państwowego Inspektora Sanitarnego o opinię  

w zakresie w jakim szpital nie zdążył się dostosować. Wojewoda Kujawsko – Pomorski przysłał 

pismo, w którym przypomina o obowiązku i jednocześnie nakazuje aby z takim zapytaniem się 

zwrócić. Szpital, wykonując obowiązek ustawowy zwrócił się do Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego i Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Bydgoszczy wystawił 

opinię uznając ogólnie, że niedostosowanie szpitala w każdym punkcie, a tych punktów jest 24, ma 

wpływ na bezpieczeństwo pacjentów. W szczegółowej ocenie, jeżeli chodzi o blok operacyjny,  

Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny uznał, że jego stan jest krytyczny. Opinię tę 

przesłaliśmy do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny 

również powiadomił o tym Wojewodę. W odpowiedzi na tę opinię Wojewoda wystosował pismo do 

szpitala, w którym prosi o ustosunkowanie się do tego, czy stan bloku operacyjnego w ostatnim 

czasie się pogorszył, a jeśli tak to dlaczego, czy też nie. I drugie pytanie, co szpital zamierza zrobić 

z tymi ustaleniami Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego i do kiedy.  Po analizie 

sytuacji Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wystąpił do pana Starosty  

i Zarządu Powiatu o pomoc w zakresie realizacji inwestycji. Odpowiadając Wojewodzie Kujawsko 

– Pomorskiemu musieliśmy ustosunkować się do terminów i do zakresu wykonywanych zadań. 

Wystosowaliśmy odpowiedź na wezwanie organu i poinformowaliśmy Wojewodę Kujawsko – 

Pomorskiego o podjętych działaniach w celu dostosowania szpitala do wymagań określonych  

w ustawie o działalności leczniczej oraz terminach ich realizacji. 

W opinii Sanepidu był zarzut braku możliwości obserwacji położnic i noworodka w pierwszych 

godzinach życia, po porodach powikłanych, w którym zapewnia się możliwość obserwacji 

bezpośredniej lub przy użyciu kamer wyposażonych w funkcję autostartu, w szczególności 

możliwość obserwacji twarzy w pomieszczeniu przeznaczonym dla położnic i noworodków  

w pierwszych godzinach życia. Chodzi tutaj o oszklone sale dla pielęgniarki, która by cały czas  

monitorowała. Zaproponowaliśmy zamontowanie kamery z funkcją autostartu w terminie  30 maj 

2018 r. Mam nadzieję, że to usatysfakcjonuje Sanepid. 

Kolejna uwaga, brak ścian oddzielających pokoje łóżkowe w pododdziale dzieci młodszych, jak 

również w związku z brakiem ściany między pokojami i punktem pielęgniarskim, które powinny 

być przeszklone w celu ciągłej obserwacji dzieci. Zaproponowaliśmy zastosowanie działań 

zastępczych – obserwacja dzieci za pomocą kamer posiadających rezerwowe zasilanie z funkcją 

autostartu – termin realizacji 30 czerwca 2018 r. 

Kolejna sprawa,  brak jest gabinetu przyjęć dla pacjentów, z pobudzeniem psychoruchowym 

zagrażającym bezpośrednio sobie lub innym. Wg nowych przepisów kiedy przyjmuje się pacjenta 

psychicznie chorego to muszą być przygotowane specjalne sale, żeby nikogo nie skrzywdził ani 

sam siebie. Poinformowaliśmy, że będziemy takie osobne pomieszczenie urządzać, a będzie to 

możliwe tylko po wypowiedzeniu umowy najmu pomieszczenia na prowadzenie apteki, która jest 
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na terenie szpitala, bo innego wolnego pomieszczenia nie ma. Tam gdzie jest w tej chwili apteka 

będzie utworzony gabinet przyjęć dla pacjentów z pobudzeniem psychoruchowym zagrażającym 

bezpośrednio sobie lub innym w terminie 31 grudzień 2018 r. 

Jeżeli chodzi o blok operacyjny to trzeba robić remont całego bloku. Realizacja inwestycji pn. 

„Poprawa jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim  

sp. z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” – termin realizacji  

31 październik 2019 r. Zakres krytyczny, jaki określono, dotyczy praktycznie wszystkiego  

od wentylacji począwszy na ścianach, podłogach skończywszy.  

Jeżeli chodzi o blok operacyjny to tak jak już mówiłem ogłoszony jest przetarg. Zadanie to ma 

kosztować ok. 12 mln. zł. Zobaczymy jaką kwotę uzyskamy po przetargu, mam nadzieję, że będzie 

taniej.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy jest informacja zwrotna Wojewody na to pismo? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – na razie nie. Wydaje mi się, że po naszym piśmie Wojewoda zwrócił 

się do Sanepidu o ponowną kontrolę. Otrzymaliśmy informację o terminie takiej kontroli wraz ze 

szczegółowym zakresem. Nie ma być wydania opinii tylko przeprowadzenie kontroli. 15 maja ma 

rozpocząć się kontrola. Nie wiem co o tym sądzić, ale z tego co mi wiadomo to o takie kontrole 

szpitale same się zwracały, bo Sanepid jak drugi raz oceniał był trochę łagodniejszy w swoich 

ocenach. Nie zawsze to się sprawdza. Myślę, że nasze pismo skierowane do Wojewody i zastępcze 

rozwiązania, które w nim zaproponowaliśmy będą przez Sanepid oceniane.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy kamery, które pan zaproponował zastąpią budowę szklanego 

pomieszczenia do monitorowania pacjentów? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – to ma być substytut na czas  do remontu całego oddziału. Wiem, że 

szpital w Lipnie tak zrobił i udało się, zostało to rozwiązanie zaakceptowane. To są tylko informacje 

przekazywane między dyrektorami. Aleksandrów Kujawski był kontrolowany w pierwszej 

kolejności, gdy się okazało jaki jest stan szpitali wówczas zaczęto w kolejnych kontrolach inaczej 

postępować, nie stawiano tak surowych ocen, bo ministerstwo nie zdawało sobie sprawy  

z niedostosowania szpitali do wymogów ustawy.  Skąd miały szpitale powiatowe dostosować się  

do wymogów skoro nie miały na to odpowiednich środków finansowych. Dostosowanie szpitali jest 

bardzo kosztowne i nie jest to do zrealizowania dla takich małych szpitali powiatowych jak nasz.  

Trzeba mieć też na uwadze to, że ten sam Sanepid prowadził kontrole, co roku mamy ich kilka  

i co roku było wszystko dobrze i nagle ocena, że blok operacyjny jest w stanie krytycznym.   

Faktem jest to, że przy tym prawodawstwie jakie obecnie obowiązuje, każdy pacjent, z którym coś 

niedobrego się stanie to jego prawnicy wykorzystają to, był stan krytyczny i była prowadzona 

działalność. 

Co Wojewoda z tym zrobi to ja nie wiem. Wiem tylko tyle, że Wojewoda wystosował pismo do 

Ministerstwa Zdrowia w tej sprawie. Są odgórne działania, bo takich szpitali jak nasz jest duża ilość 

w Polsce. Nie można doprowadzić do tego, żeby zamykać te szpitale, bo w końcu kto będzie ludzi 

leczył.  Myślę, że Wojewoda na pewno będzie to brał pod uwagę. Ja mogę opierać się na faktach, a 

to są tylko domniemania. Fakt jest taki, że udzieliliśmy Wojewodzie odpowiedzi i czekamy na 

odpowiedź. 
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Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do podpunktu b) tj. informacji dot. zawarcia umowy  

o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji Projektu „Poprawa jakości udzielanych świadczeń 

w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim sp. z o.o. poprzez modernizację  

i wyposażenie oddziałów szpitalnych” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego. Mowa tu jest o trzech salach operacyjnych. Co obejmuje zakres tego zadania, 

żebyśmy mieli pełną świadomość przy podejmowaniu decyzji o podwyższeniu kapitału 

zakładowego spółki? Czy projekt obejmuje wszystko co jest wymagane, żeby w trakcie remontu nie 

okazało się, że należy zakres rozszerzyć, a co za tym idzie zwiększyć przeznaczone na ten cel 

środki finansowe? Ani powiat, ani szpital nie będzie miał dodatkowych środków, żeby na to zadanie 

przeznaczyć.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – jako Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. funkcjonuję w realiach. Ja zdaję sobie sprawę, że samorząd powiatowy nie będzie 

miał więcej środków, żeby je przeznaczyć na szpital, na nasze inwestycje. Po rozmowie na ostatnim 

posiedzeniu Rady Nadzorczej szpitala, po oświadczeniu pana Starosty, biorę to pod uwagę.  

W związku z tym, nie przewiduję w tej chwili nic ponad te dwie rzeczy.  Napisany został wniosek 

do państwa z prośbą o trzy rzeczy. Pierwsza sprawa to dofinansowanie zakupu laparoskopu  

i sprzętu medycznego. Druga sprawa to  przekazania środków na bieżące utrzymanie szpitala  

w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem szpitala. My z tych 

środków i tak nie będziemy korzystać. Żeby otrzymać środki 85% na termomodernizację to musi 

wynikać taka potrzeba z audytu. Są nowe przepisy w tym zakresie. My byśmy nie dostali takiego 

dofinansowania, chyba, że samorząd powiatu dofinansowuje ogrzewanie szpitala, czy ma zamiar 

dofinansować.  Wówczas my się kwalifikujemy do dotacji. Jeżeli wygramy konkurs to państwo tej 

dotacji nie przekazujecie. Najprawdopodobniej jak tylko zakończy się konkurs to ja wystosuję 

pismo do państwa, że rezygnujemy z dotacji z uwagi na to, że otrzymaliśmy dofinansowanie.  

Ja deklarowałem taką formę realizacji tego zadania w Urzędzie Marszałkowskim.  Dlatego muszę 

mieć tę kwestię z państwem uregulowaną.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czytałam informację z działalności szpitala za ubiegły rok i wiem jak 

wygląda sytuacja finansowa szpitala. Składając wniosek o termomodernizację otrzyma pan 

dofinansowanie, tak jak pan mówił, w wysokości ponad 5 mln. zł, ale 1,1 mln. zł musi mieć pan 

własnego udziału. Czy szpital stać na to, żeby wygospodarował z własnych środków 1,1 mln. zł, 

przy tych inwestycjach, które pan planuje? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ta inwestycja ma się odbyć bez pomocy finansowej powiatu. Chodzi 

mi tylko i wyłącznie o pomoc w wysokości 500tys.zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – mówi pan o dofinansowaniu tego zadania w wysokości 85%, a wkład 

własny? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak, ale te 1,1 mln. zł będzie zupełnie z innych środków.  

 

Pani Dorota Sobierajska – z jakich? 
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Pan Mariusz Trojanowski – jestem po rozmowach z panem Marszałkiem, który dofinansuje  

to zadanie. 

 

Pani Dorota Sobierajska -  widziałam sprawozdanie finansowe szpitala, zwiększyły się 

zobowiązania krótkoterminowe w stosunku do ubiegłego roku.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak nie można na to patrzeć. Pieniądze przyszły z NFZ  

za nadwykonania.   

 

Pani Dorota Sobierajska – czyli nie ma niebezpieczeństwa jeżeli chodzi o sytuację finansową 

spółki? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie ma żadnego zagrożenia. Jesteśmy na granicy płynności 

finansowej, ale nie ma tu żadnych zaległości, jest to granica bezpieczna. Nie przekraczamy progu, 

jesteśmy pod progiem.  

 

Pani Dorota Sobierajska – teraz trzeba podjąć takie działania ostrożnościowe, które nie 

doprowadzą do tego, że ta granica zostanie przekroczona.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie zostanie przekroczona, bo takiej możliwości nie ma.  

 

Pani Dorota Sobierajska – jak analizowałam wykonanie we wszystkich pozycjach, ja tylko 

opieram się na cyfrach, to ja widzę, że one wszędzie rosną. Nigdzie nie ma zmniejszenia kosztów.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – gdyby pani zapoznała się z protokołami z posiedzeń Rady Nadzorczej 

szpitala, to tam są informacje na temat kwestii poruszanych. Ja tego zagrożenia naprawdę nie 

widzę.  

Myślę w ten sposób, że z pieniędzy unijnych można zrezygnować w każdej chwili, nie trzeba 

realizować żadnych zadań.  

 

Pani Dorota Sobierajska – tak, ale trzeba patrzeć na możliwości finansowe. Możliwości 

pozyskania środków w ramach różnych projektów jest bardzo dużo. My też byśmy z chęcią 

przystąpili do wielu projektów i pozyskali pieniądze, ale patrzymy co jest najbardziej pilne i na ile 

nas stać na udział własny.  Pan Prezes planuje jeszcze wykonanie dokumentacji kotłowni, to 

faktycznie jest potrzebne i niezbędne, może to jest ważniejsze niż termomodernizacja. W tym 

zadaniu mieści się dodatkowe źródło zasilania energetycznego i stacja uzdatniania wody. Bez tego 

szpital nie może funkcjonować. Koszt samej dokumentacji, pan Prezes przewiduje, 270 tys. zł. 

Domniemam, że inwestycja ta będzie kilkumilionowa.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – na pewno.  

 

Pani Dorota Sobierajska - tutaj pan nie mówi o dofinansowaniu tego zadania.  
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Pan Mariusz Trojanowski – ale będzie.  

 

Pani Dorota Sobierajska – jeśli będzie to wymagany będzie udział własny. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – zgadza się.  

 

Pani Dorota Sobierajska – będzie potrzeba zabezpieczenia środków na ten udział własny.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak. 

 

Pani Dorota Sobierajska – pan Prezes zapewnia, że szpital sobie sam poradzi? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja tak uważam. Jeżeli będę widział gdziekolwiek zagrożenie to 

zrezygnuję. Rezygnować na starcie nie byłoby rozwiązaniem właściwym.  

 

Pani Dorota Sobierajska – patrzę na to jako ekonomistka, patrzę na cyfry i na to co może nas 

spotkać i na ile nas stać, żeby pomóc szpitalowi. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja rozumiem pani obawy i doskonale zdaję sobie sprawę, że pani jako 

Skarbnik chciałaby mieć pewność, że szpital idzie we właściwym kierunku i wie co robi.  Ja 

powiem w ten sposób, nie ma żadnego ryzyka. Jeżeli nie potoczą się sprawy w pożądanym 

kierunku, tak jak to przewiduję to wówczas zawsze można z zadań zrezygnować.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ale w tej chwili ponoszone są pewne koszty. 

 

Pan Wojciech Marjański – tutaj jest jeszcze jedno ryzyko, remont bloku operacyjnego jest ściśle 

powiązany z wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej budowy wolnostojącej kotłowni 

olejowej wraz z magazynem oleju, stacją uzdatniania wody, nową stacją transformatorową, baterią 

agregatów prądotwórczych zabezpieczającą  szpital oraz zagospodarowaniem terenu. Bez 

wykonanie tego zadania remont bloku operacyjnego nie ma sensu. Wykonamy krok pierwszy, ale, 

żeby był możliwy do realizacji trzeba wykonać krok drugi.  

 

Pani Dorota Sobierajska – mam na uwadze perspektywę finansową. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – przychodząc do pracy w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie 

Kujawskim spółka z o.o. , ja nie zastałem pięknego szpitala, wyposażonego, jego stan był 

krytyczny. Do dnia dzisiejszego zrealizowaliśmy dosyć dużo inwestycji w zakresie zakupowym  

i sprzętowym, również w zakresie spraw związanych z budownictwem.  To są inwestycje warte 

ponad 20 mln. zł. Na razie, ja nie twierdzę, żebyście mnie państwo źle nie zrozumieli, nie mogę być 

niczego pewien przed skokiem, a dopiero po. Wiele nam się wspólnie udało zrobić do tej pory. 

Dzisiaj twierdzę, że bez inwestycji ten szpital absolutnie nie ma racji bytu, możliwości utrzymania 

się na rynku. W związku z tym, te inwestycje, o których my rozmawiamy to są inwestycje, które  

w moim przekonaniu muszą być zrealizowane. Natomiast co do ryzyka, jeszcze raz podkreślam, ja 

te inwestycje robię krok po kroku i nie mam zamiaru występować do powiatu o następne pieniądze 
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oprócz tych, o których mówił pan Wicestarosta. Jeżeli wszystko się uda i wyjdzie to zrealizujemy, a 

jeśli nie to nie będziemy realizować. O tyle to ma cechę pewnej gwarancji, gdzie nie ma ryzyka,  

w przypadku środków unijnych nawet po podpisaniu umowy, w każdej chwili można  

z dofinansowania zrezygnować.  

 

Pani Dorota Sobierajska – panie Prezesie, przystępuje pan do dużej inwestycji i teraz pan mówi, 

że jak druga nie wyjdzie to zrezygnujemy, ale bez tej drugiej ta pierwsza nie będzie mogła 

funkcjonować.   

 

Pan Mariusz Trojanowski – ale ta druga planowana jest w takim zakresie, że ona musi być 

zrealizowana. Poczekajmy jak się zakończy przetarg na remont bloku operacyjnego. Zobaczymy 

jaka będzie wartość zadania po przetargu. Ja nie mogę dzisiaj podjąć sam decyzji, chyba, że Zarząd 

Powiatu tak postanowi, ja jestem tylko Prezesem, a właścicielem jest powiat. Ja nie podejmuję 

decyzji kluczowych. Jeżeli właściciel mi powie rób tak to będę tak robił. Takie są reguły. Właściciel 

ma prawo. Ja tylko mówię właścicielowi jedną rzecz, na dzień dzisiejszy mamy poskładane 

wnioski. Otrzymaliśmy 2,6 mln. zł dofinansowania na „ZOL” to wcale nie znaczy, że musimy to 

robić. Jest czas, dwa lata, do wykorzystania tych środków. Dlatego nie ma sensu, żebym ja dzisiaj 

zrezygnował z tych pieniędzy. To by było moim zdaniem niegospodarne działanie. To samo jest 

jeśli chodzi o termomodernizację. To nie jest tak, że w tym roku będziemy realizować wszystkie te 

zadania inwestycyjne, ale umowy o ich dofinansowaniu można podpisać i mieć te pieniądze do 

dyspozycji.  Co się później wydarzy to zobaczymy. Zarówno w jednym jak i w drugim kierunku. 

Wiem, że Rząd RP pracuje nad rozwiązaniem, które dawno miało być gotowe tj. nad pomocą 

powiatowym szpitalom przy zadaniach dostosowawczych. Zobaczymy jaki będzie tego efekt. Na 

ten efekt trzeba będzie poczekać jeszcze pewnie z pół roku, myślę, że nie więcej. Dzisiaj też przy 

planowaniu trzeba brać pod uwagę zarówno dogodności jak i niedogodności, bo wiele rzeczy 

nowych może się pojawić na korzyść.    

Cały czas podkreślam, że ryzyko jest minimalne, prawie żadne. Jeżeli nie będzie możliwości to nie 

będziemy realizować inwestycji. Jest rzeczą oczywistą, że nie ruszę z termomodernizacją, czy  

z innymi inwestycjami, poza blokiem operacyjnym i tą dodatkową inwestycją, dopóki tego się nie 

zrobi.  

 

Pani Dorota Sobierajska – pan Prezes złożył wniosek o środki w wysokości 500 tys. zł  

na ogrzewanie szpitala. Czy to ma być udział własny przy termomodernizacji? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – to nie ma być udział własny.  

 

Pani Dorota Sobierajska – w jakiej formie te pieniądze mają być przekazane? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – jest wskaźnik przeliczenia niezbędny do oceny w jakiej wysokości 

dofinansowanie będzie możliwe do udzielenia. Jeżeli powiat przekaże środki na ogrzewanie szpitala 

to otrzymamy to dofinansowanie na termomodernizację. Chodzi mi o dotację celową na ogrzewanie 

szpitala.   
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Pani Dorota Sobierajska – w jaki sposób mamy przekazać te środki poprzez zwiększenie kapitału, 

czy przekazanie dotacji? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – chodzi o dotację na ogrzewanie szpitala. 

 

Pani Dorota Sobierajska – musimy te środki zabezpieczyć w budżecie powiatu i wieloletniej 

prognozie finansowej.  

W tej chwili mamy poręczenie szpitala, którego nie uruchamiamy, ale obciąża ono budżet. Ja co 

roku na ratę kredytu i odsetki muszę mieć zabezpieczone środki. Dochodzi nam 400 tys. zł rocznie 

spłata kredytu, przy naszych prawie 7 mln. zł. Teraz jeszcze 500 tys. zł wchodzi w grę. Nie wiem 

czy są takie możliwości finansowe powiatu, czy będzie możliwy do skonstruowania budżet  

i wieloletnia prognoza finansowa, bo u nas opieramy się na wskaźnikach.   

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja rozumiem pani Skarbnik o czym pani mówi.  

 

Pani Dorota Sobierajska – w tej chwili przygotowany jest projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego spółki o kwotę 4.000.000 zł tj. w 2018 r. o kwotę 1.200.000 zł, 

w 2019r. o kwotę 2.800.000 zł.  Trzeba będzie budżety następnych lat planować z nadwyżką 

budżetową. Mamy w perspektywie podwyżkę płac dla nauczycieli, budowę placówki 

socjalizacyjnej i wiele innych zobowiązań wynikających ze zmiany przepisów, które nas obciążają. 

Ujęcie jeszcze w budżecie tego zobowiązania 500 tys.zł corocznie, tak wynika z pisma pana 

Prezesa, będzie trudne. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – chciałem wyjaśnić, że jeżeli wygramy ten konkurs, otrzymamy 

pieniądze, otrzymam decyzję, to w tym momencie piszę pismo do państwa, że rezygnuję z dotacji,  

z uwagi na to, że otrzymałem środki w ramach RPO.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ale jest kwestia zabezpieczenia tych środków w budżecie powiatu. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – jeżeli konkurs zostanie rozstrzygnięty w tym roku to po moim piśmie 

już w kolejnych latach nie będzie trzeba zabezpieczać środków na ten cel.  

 

Pani Dorota Sobierajska – do kiedy musiałby pan mieć gwarancję. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – do momentu zawarcia umowy. Prawdopodobnie nastąpi to jeszcze  

w tym roku. Rozstrzygnięcie konkursu w lipcu 2018r.  

 

Pani Dorota Sobierajska – a zabezpieczenie środków ma być w 2018 roku? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak. Chodzi o to, że jeżeli przyjedzie kontrola za rok, za dwa,  

za cztery, czy za pięć lat, będzie pytanie na czym oparłem swoje zdanie, że powiat udzielał takiej 

dotacji. Jak będzie przez państwa procedowane to ja mam wykazane, że to zrobiłem.  
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Pani Dorota Sobierajska – nie wiem czy będzie możliwe zabezpieczenie w budżecie powiatu  

na 2018 rok środków w wysokości 500 tys. zł z przeznaczeniem na dotację dla szpitala.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – po rozstrzygnięciu konkursu napiszę pismo, że rezygnuję z dotacji.  

 

Pani Dorota Sobierajska – pan Prezes wie, że w 100% inwestycji nie możemy sfinansować. Jest 

możliwość dofinansowania wg określonych wskaźników. Dlatego musiałby być znany koszt całego 

zadania. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie chodzi o dofinansowanie całej inwestycji. To ma być dotacja  

na pomoc w ogrzewaniu szpitala. Wydatek celowy. 

Pani Skarbnik, robię te rzeczy, które zmierzają do tego, żeby ten szpital jak najlepiej mógł 

funkcjonować, żeby jak najwięcej środków pozyskać. To jak ostatecznie to się zakończy nie leży 

tylko w moich rękach. Musimy rozmawiać i podjąć decyzję. 

 

Pani Dorota Sobierajska – nie rozumiem, pan Prezes powiedział, że sytuacja szpitala jest  

za dobra, żeby szpital bez pomocy powiatu otrzymał dofinansowanie.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – doskonalę rozumiem pani niezrozumienie. Ja też tego nie 

rozumiałem, musiałem to bardzo wnikliwie analizować.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy ich nie interesuje to, że lata wcześniej szpital nie brał dotacji  

na ogrzewanie, nie żądają np. trzyletniego udokumentowania tego? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie. 

 

Pan Wojciech Marjański – nie ma logiki w tym działaniu. Dokonywał pan termomodernizacji plus 

montaż pomp ciepła. Czyli powinny zmniejszyć się koszty ogrzewania. To zadanie też było 

dofinansowane przez Urząd Marszałkowski. Teraz pan przy zmniejszonych kosztach prosi powiat  

o dotację na ogrzewanie. Dla mnie tej logiki tu nie ma.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja się z tym zgadzam, że logiki nie ma w tym żadnej.  

 

Pan Wojciech Marjański – jeżeli ktoś patrzy wybiórczo tylko na to jedno zadanie to ma to sens, 

ale jak się patrzy na całość, w kontekście tego, że już pewne inwestycje w tym zakresie były 

poczynione, to nie ma logiki. Daliśmy pieniądze na termomodernizację, co miało przełożyć się na 

zmniejszenie kosztów ogrzewania, a teraz widzimy, że szpital bierze dotację od powiatu na pomoc 

finansową w kosztach ogrzewania. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ale termomodernizacja nie obejmowała wszystkich obiektów. 

Pierwszy raz kiedy występowaliśmy o dofinansowanie termomodernizacji nie było takich 

przepisów.  
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Pani Dorota Sobierajska – jak ten przepis dokładnie brzmi, proszę przytoczyć go, bo ja nadal tego 

nie mogę zrozumieć? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – to są przepisy unijne, połączone z naszymi wytycznymi. Jest 

wyliczany wskaźnik, który określa, czy dany podmiot może dostać dofinansowanie i w jakiej 

wysokości. Gdybyśmy od państwa tej dotacji nie otrzymali w wysokości 500 tys. zł to ani 85%, ani 

50%, ani wcale byśmy tego dofinansowania nie otrzymali, bo między innymi była ta inwestycja 

wcześniej, która spowodowała, że my się nie kwalifikujemy. W przypadku kiedy udzieloną mamy 

dotację  to się kwalifikujemy. Chodzi o to, że jak zrealizujemy tę inwestycję to ta dotacja nie będzie 

już potrzebna.  

 

Pani Dorota Sobierajska – żeby tę dotację wykazać trzeba wykazać też koszty, że są one tak duże, 

że szpital nie może sobie z nimi poradzić i dlatego powiat musi dofinansować.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – pani Skarbnik, proszę mi uwierzyć pracowało nad tym wiele osób, 

inżynierowie z różnych zakresów, z różnych dziedzin, i tak ustawili cały projekt, żeby ten konkurs 

wygrać, oni to wszystko wyliczyli. Wtedy gdy szpital otrzyma od powiatu dotację w wysokości  

500 tys. zł to będziemy się kwalifikować do otrzymania dofinansowania.  

 

Pan Wojciech Marjański – po zrealizowaniu inwestycji trzeba osiągnąć wskaźniki, które 

zakładało się we wniosku. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak, dotacja musi być przed zakończeniem inwestycji.  

 

Pani Dorota Sobierajska – rozumiem, że wyliczono, iż koszty związane z ogrzewaniem są tak 

duże, że szpital nie jest sam w stanie ich ponieść tylko powiat musi je dofinansować. Jak będzie 

zrobiona inwestycja koszty ogrzewania zmniejszą się i nie będzie potrzeby przekazywania przez 

powiat dotacji. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – dokładnie tak. Ta dotacja ma takie znaczenie dla przepisów unijnych. 

Jest udzielona dotacja, a po zakończeniu inwestycji tej dotacji już nie będzie trzeba przekazywać. 

Gdybym ja miał swoje pieniądze na ten cel, pochodzące np. z pożyczki, czy innych źródeł to nie 

występowałbym do państwa o środki.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy ta deklaracja potrzebna jest do złożenia wniosku? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – wniosek został złożony, uzupełniony. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy przy podpisywaniu umowy będzie wymagana uchwała budżetowa 

o zabezpieczeniu środków na dotację dla szpitala na ogrzewanie? 

 

Pan Mariusz Marjański – tak, ale nie do końca.  
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Pani Dorota Sobierajska – w tym roku nie widzę możliwości zabezpieczenia w budżecie środków 

na dotację dla szpitala. 

 

Pan Wojciech Marjański – sama deklaracja nie wystarczy, muszą być zabezpieczone fizycznie 

pieniądze w budżecie powiatu. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – może i by wystarczyła, ale ja nie podpisałbym wówczas takiej 

umowy, bo oszukałbym podmiot, który udziela dofinansowania w ramach RPO. Nie żądają, żebym 

ja teraz to przedstawił, ale przy pierwszej kontroli tego zażądają. Jeżeli nie otrzymam dotacji od 

powiatu to ja zrezygnuję z tego dofinansowania i umowy nie podpiszę. 

 

Pan Wojciech Marjański – na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu odnoszę się do trzech 

pism, które pan skierował do Zarządu Powiatu tj. dot. pisma Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Bydgoszczy w sprawie dostosowania szpitala do wymagań określonych  

w ustawie o działalności leczniczej, tu pan Prezes zapoznał nas z pismem skierowanym do 

Wojewody w tej sprawie, dot. zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji 

Projektu „Poprawa jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie 

Kujawskim sp. z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych”, pan Prezes 

poinformował o wszczęciu postępowania przetargowego na wyłonienie wykonawcy, oraz w sprawie 

przekazania środków w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem 

szpitala. 

 

Pani Dorota Sobierajska – panie Prezesie czy szpital będzie stać na zapłacenie za wykonane 

zadanie w tym roku, mówię o remoncie bloku operacyjnego, jest tam dofinansowanie w formie 

zaliczki, ostatnia transza jest refundacją wydatków, czyli w listopadzie musicie zapłacić swoją część 

i udział Marszałka? Czy szpital będzie miał takie pieniądze, żeby zapłacić ponad 2 mln. zł?  

My czekamy na refundację od września ubiegłego roku. To będzie końcówka roku, proszę zwrócić 

na to uwagę. Będzie musiał pan wyłożyć swój udział i udział Marszałka i dopiero wówczas złożyć 

wniosek o refundację. Zgodnie z umową Marszałek ma miesiąc, 2 miesiące i w zależności od 

posiadanych środków następuje refundacja. Zwróćcie uwagę na konstrukcję umowy.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja to sprawdzę i porozmawiam z księgową w tej sprawie.    

 

Pani Dorota Sobierajska – proszę sprawdzić harmonogram płatności, zaliczka może być do 80% 

refundacji. Przy ostatniej płatności wymieniona jest kwota, którą pan będzie musiał ponieść  

w całości w listopadzie i poczekać na refundację prawdopodobnie do przyszłego roku czyli 2020.  

Zadanie będzie realizowane do 2019 r. Wydatki będą poniesione w listopadzie. Szpital musi 

zapłacić całość, złożyć wniosek końcowy o płatność i czekać na decyzję Marszałka. Tu może być 

problem, bo to są duże pieniądze.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – muszę to sprawdzić. 

 

Pan Wojciech Marjański – kiedy jest rozstrzygnięcie postępowania przetargowego? 
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Pan Mariusz Trojanowski – 14 maja. 

 

Pan Wojciech Marjański – panie Prezesie, zwróciłem uwagę, że mówił pan o wniosku do Zarządu 

Powiatu o dofinansowanie urządzeń medycznych w wysokości 200 tys. zł, a my tego wniosku nie 

mamy. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – wniosek złożyłem w sierpniu 2017 r. o dofinansowanie wykonania 

audytu efektywności energetycznej oraz wkładu własnego na zakup sprzętu medycznego tj. m.in. 

gastroskopu, kolonoskopu dla Pracowni Endoskopowej, a także o dofinansowanie ucyfrowienia  

aparatu RTG. 

 

Pan Wojciech Marjański – nie zabezpieczyliśmy w budżecie powiatu środków na ten cel. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – podwyższony został kapitał zakładowy spółki, była zakupiona lampa 

i dofinansowanie audytu energetycznego, natomiast brak jest odpowiedzi w sprawie sprzętu dla 

Pracowni Endoskopowej. 

 

Pani Dorota Sobierajska -  chodzi o 199 tys. zł? 

  

Pan Mariusz Trojanowski - z naszej strony musimy zabezpieczyć 200 tys. zł, a dofinansowanie  

przez Urząd Marszałkowski wyniesie 199 tys.zł.  

 

Pan Wojciech Marjański – kiedy będzie rozstrzygnięcie konkursu? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – konkurs już jest rozstrzygnięty.  

Mają wpłynąć środki za tamten rok w wysokości ok. 150 tys.zł. Od 1 lipca w Ciechocinku będzie 

karetka. Musimy kupić nową karetkę. Fakt jest taki, że na tą karetkę zarobimy.  

Zobaczymy jakie rozwiązania zaproponuje Rząd RP, przecież to nie chodzi tylko o nasz szpital. 

Miał być wyznaczony bank BGK dla pomocy szpitalom. Było założenie, że udzielał będzie kredytu 

szpitalowi i jeżeli zostanie on prawidłowo wykorzystany to będzie umarzalny. Czekamy na decyzje 

Rządu RP.  

 

Pan Wojciech Marjański – pan Prezes mówił, że ogłoszony został przetarg na remont bloku 

operacyjnego, musimy czekać na jego rozstrzygnięcie, ponieważ gdy oferty przewyższą 

zabezpieczone na ten cel środki to sprawa staje się bezprzedmiotowa.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – jak będzie wyższa oferta to ogłosimy drugi przetarg, a jak nie to 

trzeci.  

 

Pan Wojciech Marjański – a co później negocjacje?  
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Pan Mariusz Trojanowski – nie wiem czy państwo o tym wiedzą, ale nawet szpitale 

marszałkowskie np. Włocławek ogłasza czwarty przetarg. W wielu przypadkach powtarza się taka 

sytuacja, że albo firmy dają o połowę wyższą cenę, albo się nikt nie zgłasza. Ja mam podstawy 

sądzić, że nasz kosztorys jest tak przygotowany, że my znajdziemy wykonawcę. Uważam, że 

kosztorys, który mamy i założenia są realne.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy w czasie kiedy będzie prowadzony remont bloku operacyjnego 

będzie zawieszona działalność operacyjna szpitala? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – jeszcze dzisiaj powołam zespół, który będzie miał za zadanie 

wypracować takie procedury postępowania, żeby dalej operacje były u nas prowadzone. A jak się 

nie uda to operacje będą wykonywane w Radziejowie.  

 

Pani Dorota Sobierajska – liczę pieniądze, nie będzie operacji to nie otrzymamy za ich wykonanie 

pieniędzy z NFZ.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – Ordynator Oddziału Chirurgicznego chciałby żebym wynajął 

kontenery do operacji, ale nie zdaje sobie sprawy ile to kosztuje. To jest kwota w naszym 

przypadku ok. 2 mln. zł. Poza tym, żeby postawić kontenery trzeba mieć pozwolenie na budowę.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy w Radziejowie będziemy wynajmować sale operacyjne? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – będzie to się odbywać na zasadzie współpracy pomiędzy szpitalami.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ale pieniądze za operacje będą szły do Radziejowa? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie, kontrakt wykonujemy my. To są nasze pieniądze. My zapłacimy 

za prąd, za wodę. Czyli musimy ponieść koszty takie jak tu ponosimy. Takie rozwiązanie  

w ostateczności jest zakładane.  

Jest to trudna sytuacja, mnie też nie jest lekko. Strasznie ciężko mi, że to na mnie trafiło. 

Najlepszym rozwiązaniem byłaby budowa nowego bloku operacyjnego. Ale ta inwestycja była 

liczona na tamtejsze realia na ponad 18 mln. zł, a dzisiaj mogłaby wynieść ok. 30 mln. zł. Jest 

koncepcja przygotowana, ale skąd na to wziąć środki. Dla mnie to nie jest łatwe, z chęcią nie 

chciałbym tego robić, żebym nie musiał za to odpowiadać. Największa odpowiedzialność na mnie 

spływa, kwestia organizacji szpitala, ale bez tej inwestycji nie będzie szpitala, trzeba sobie z tego 

zdawać sprawę.  

 

Pan Piotr Marciniak – czy jest miejsce na terenie szpitala na budowę wolnostojącej kotłowni 

olejowej wraz z magazynem oleju, stacją uzdatniania wody, nową stacją transformatorową, baterią 

agregatów prądotwórczych zabezpieczającą  szpital, wykonanie odwiertu? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak, a odwiert to my już mamy. Tu jest kwestia uzdatnienia tej wody  

i zrobienia odpowiedniego jej obiegu. Jest to stary odwiert, który funkcjonuje, ale bez uzdatniania. 

Zadanie dotyczy budowy wolnostojącej kotłowni olejowej wraz z magazynem oleju, stacją 
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uzdatniania wody, nową stacją transformatorową, baterią agregatów prądotwórczych 

zabezpieczającą  szpital oraz zagospodarowanie terenu. Zagospodarowanie terenu też jest ważne, 

ponieważ zgodnie z przepisami trzeba zapewnić miejsce dla odpoczynku.  

Chciałem wrócić do kwestii dotacji dla szpitala w wysokości 500 tys. zł z przeznaczeniem na 

ogrzewanie. Jest tu coś takiego jak analiza luki finansowej. Zgodnie z wytycznymi Ministra 

Infrastruktury i Rozwoju w zakresie zagadnień związanych z przygotowaniem projektów 

inwestycyjnych i projektów generujących dochód i projektów hybrydowych na lata 2014 – 2020 

obliczenie luki finansowej jest obligatoryjne w przypadku projektów generujących dochód. Jak my 

zrealizujemy tę inwestycję, a jesteśmy spółką, to zdaniem prawodawcy osiągniemy dochód, z tego 

tytułu, że zrealizowaliśmy inwestycję, która zmniejszy nam koszty. Niniejszy projekt nie generuje 

dochodu, gdyż oszczędności kosztów eksploatacyjnych, jakie przyniesie realizacja projektu będą 

równoważone zmniejszeniem środków finansowych jakie Powiat Aleksandrowski przekazuje 

szpitalowi, inaczej mówiąc, sumaryczne oszczędności kosztów operacyjnych w niniejszym 

projekcie, które wynoszą 457.760 zł rocznie, spowodują zmniejszenie środków przekazywanych 

rocznie przez powiat na kwotę 457.760 zł.    W związku z tym, niniejszy projekt nie generuje 

dochodów w myśl art. 61 rozporządzenia. Wnioskodawca nie jest zobligowany do wyliczenia luki 

finansowej. Również dokonanie oceny indywidualnej szpitala wskazuje na prawidłowość przyjęcia 

rozwiązania niestosowania naliczenia luki finansowej. Są przepisy co do naliczania luki finansowej. 

Chodzi o to, że jak dostaniemy taką dotację, przynajmniej w zapewnieniu, to nie nalicza się nam 

luki finansowej. A jak tej dotacji nie będzie to będzie naliczana luka finansowa.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ja to rozumiem inaczej. Państwo złożyliście wniosek, z którego 

wynika, że powiat już obecnie dofinansowuje ogrzewanie kwotą 500 tys. zł rocznie.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja nic takiego nie składałem. 

 

Pani Dorota Sobierajska – wynika to z tego co pan czytał.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja takiej deklaracji nie składałem. 

 

Pani Dorota Sobierajska – ale z tego wniosku, który pan złożył tak wynika. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – nie interesuje nas czas przeszły tylko czas realizacji projektu. Nie 

wracamy do przeszłości. Nigdzie takiego wniosku nie składałem. Nikt ode mnie nie żądał 

oświadczeń co do czasu przeszłego.  

 

Pani Dorota Sobierajska – projekt nie generuje dochodów. Mówimy o tym co będzie robione, 

gdyż oszczędności kosztów eksploatacyjnych jakie przyniesie realizacja projektu będą równoważne 

zmniejszeniu środków finansowych jakie Powiat Aleksandrowski przekazuje szpitalowi. Ja to 

rozumiem tak, że w tej chwili powiat musi dołożyć, żeby pan miał koszty pokryte, pan zrobi tę 

inwestycję i wówczas powiat nie będzie musiał dokładać.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak, ale mówimy o czasie teraźniejszym i przyszłym, a nie  

o przeszłym. Tak to wygląda.  
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Pani Dorota Sobierajska – z tego pisma wynika, że w tej chwili powiat dokłada  te 500 tys. zł.  

Po zrealizowaniu inwestycji, nie będzie dokładał.  

 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ale czas jest teraźniejszy nie przeszły, powiat przekazuje, a nie 

przekazywał.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czyli obecnie przekazuje. A przecież obecnie nie przekazuje.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – przecież złożyłem pismo o przekazanie dotacji na ogrzewanie 

szpitala. Jeśli nie przekażecie nam dotacji to jej nie wykażę.  

Było to analizowane pod każdym względem.   Dostaliśmy już wytyczne jakie materiały mamy 

uzupełnić i wszystkie dokumenty żądane zostały do Urzędu Marszałkowskiego przesłane. W tej 

chwili złożyłem do państwa wniosek, żeby rozpatrzeć kwestię tej dotacji.  

 

Pani Dorota Sobierajska – wniosek jest o dotację w roku 2019 i latach następnych.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – w tej chwili, jeżeli ten projekt zostanie zakwalifikowany i dostaniemy 

dofinansowanie to ja wystosuję pismo do państwa, że jest przyznana taka dotacja i zgodnie z tymi 

wytycznymi, rezygnuję z tej dotacji.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ok. 500 tys. zł powiat corocznie dokładał szpitalowi i możecie 

wykazać, że te środki przeznaczane były na ogrzewanie. Nie wiem, czy jest konieczność 

zabezpieczania na lata następne skoro w latach następnych będzie już po realizacji tego projektu. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak, brałem to pod uwagę, że były przez powiat przekazywane 

pieniądze. 

 

Pan Wojciech Marjański – chociażby odstąpienie od pobierania czynszu, też jest formą pomocy 

szpitalowi. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – dla tego projektu, mając na względzie to co pani powiedziała, robię to 

po to, żeby sprawa była klarowna od razu. Napisałem pismo do państwa, państwo się zgodzili, 

otrzymałem dotację i rezygnuję z tych pieniędzy, i sprawa jest zamknięta. Jest to szybka droga.  

Co potwierdza nasze działania. Otrzymaliśmy pismo w zakresie oceny formalnej brak uwag. Były 

drobne uwagi, uzupełniliśmy wszystkie żądane dokumenty, nie muszę już nic więcej dostarczać. 

Natomiast mając na względzie przyszły stan rzeczy, ewentualne kontrole w tym zakresie, napisałem 

to pismo do państwa. Uważam, że przy odrobinie dobrej woli ze wszystkich stron to sprawa jest do 

załatwienia. Ja i tak z tych pieniędzy nie będę korzystał.  

Zapoznałem się ze wszystkimi przepisami w tym zakresie. Są pewne wyjątki w rozporządzeniu 

Unii Europejskiej, że nie stosuje się luki np. dla szkół, dla jednostek kultury, ale nigdzie nie ma 

wymienionych jednostek opieki zdrowotnej. Dlatego firma, która sporządzała wniosek uznała, że 

będzie to najlepsze rozwiązanie udzielenie przez powiat dotacji. 
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Pani Dorota Sobierajska – pan Prezes wykazywał jeszcze jeden projekt „e - Zdrowie”.  

 

 

 

Pan Mariusz Trojanowski – sytuacja jest dość trudna, nie mamy żadnych możliwości, żeby z tego 

zrezygnować, bo projekt ten obejmuje obligatoryjnie wszystkie szpitale na terenie kraju. Mamy tu 

dofinansowanie 85% i tutaj jest w tym nasz słynny aparat RTG, bez którego szpital nie będzie mógł 

funkcjonować, ponieważ aparat ten nie spełnia wymogów, a poza tym kwestia jego 

funkcjonalności, aparat ten nie ma łoża podnoszonego i musi być wymieniony. Kwota 

dofinansowania wyniesie 1.250.000 zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy szpital ma zabezpieczone środki finansowe na udział własny? 

 

Pan Mariusz Trojanowski – tak. Wszystko jest powiązane, nowy blok operacyjny bez tego 

programu nie będzie mógł funkcjonować. To są też inwestycje powiązane. Zgodnie z nowymi 

normami musi w szpitalu być co najmniej na dzisiaj, a za dwa lata wszystkie, jeden stół operacyjny, 

na którym będzie możliwa bezpośrednia transmisja. Konsultant wojewódzki, konsultant krajowy  

i specjaliści muszą mieć możliwość komunikowania się z lekarzem, który wykonuje zabieg. Cały 

zabieg musi być nagrany.  

 

Pani Dorota Sobierajska – chciałabym podsumować. Pierwsze to dofinansowanie przez powiat  

dużej inwestycji tj. remontu bloku operacyjnego - 4 mln. zł. Druga pozycja to 500 tys. zł dotacji na 

ogrzewanie szpitala – Zarząd Powiatu musi podjąć decyzję w tym zakresie. Kolejna sprawa to 

dofinansowanie w kwocie 200 tys. zł do zakupu sprzętu medycznego – w tym zakresie Zarząd 

Powiatu musi podjąć decyzję. I to jest wszystko co pan chce od powiatu.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – jak to dostanę to będę szczęśliwy.  

 

Pani Dorota Sobierajska – panie Prezesie ja z niepokojem patrzę na tę drugą inwestycję, która 

niewątpliwie jest konieczna, czyli budowa wolnostojącej kotłowni olejowej wraz z magazynem 

oleju, stacją uzdatniania wody, nową stacją transformatorową, baterią agregatów prądotwórczych 

zabezpieczającą  szpital oraz zagospodarowaniem terenu. Wartość tej inwestycji to na pewno kilka 

milionów złotych.  

Chciałabym usłyszeć od pana Prezesa, że nie będzie chciał od powiatu żadnych innych pieniędzy. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja nie mogę już żądać od powiatu żadnych innych pieniędzy, bo zdaję 

sobie sprawę, że powiat tych pieniędzy nie ma. Wierzcie mi państwo, że w podobnej sytuacji jest 

wiele szpitali powiatowych. Rozmawiałem z Marszałkiem Województwa na temat inwestycji  

w naszym szpitalu. Z  jego strony jest deklaracja, że będzie wspierał szpital. Liczę na to. 

Poczekajmy na decyzje. Będę szczęśliwy jeżeli powiat pomoże szpitalowi w takim zakresie,  

o którym mówimy. Będzie to naprawdę dużo. Ja naprawdę nie będę nic więcej oczekiwał.  
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Pani Dorota Sobierajska – patrząc na perspektywę finansowania inwestycji, które pan 

przedstawił, będę szczęśliwa jeśli szpital poradzi sobie finansowo. Kredytu pan nie weźmie, bo nie 

ma pan możliwości finansowych, ani możliwości poręczenia. Powiat już nie poręczy więcej.  

 

Pan Mariusz Trojanowski – umarzalny kredyt bym wziął, taki jak wykonam zadanie to kredyt 

umorzą. Są trzy podmioty w Urzędzie Marszałkowskim, które udzielają takiego rodzaju kredytu, 

ale to jest ostateczność. Ja rozmawiam raczej o dotacjach. Jest jeszcze ochrona środowiska. 

Zobaczymy.   

 

Pani Dorota Sobierajska -   wszędzie trzeba mieć poręczenia. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – do tej pory bank, w którym zaciągaliśmy kredyt, żądał poręczenia 

powiatu, a teraz twierdzi, że będzie brał pod uwagę nieruchomości. 

 

Pani Dorota Sobierajska – ale nieruchomości też są zastawione. 

 

Pan Mariusz Trojanowski – proszę państwa, spójrzmy z optymizmem na pewne sprawy. Uważam, 

że Państwo też musi coś z tym zrobić. To nie jest tylko nasza sprawa. My czekamy na rozwiązania 

centralne. Na spotkaniu dyrektorów szpitali powiatowych w Żninie ustalaliśmy wspólne działania, 

żeby podjąć rozmowy ze stroną rządową i zastanowić się co z tym zrobić. To nie chodzi tylko  

o nasz powiat i nasz szpital. Prawie wszystkie szpitale są w takiej sytuacji, poza tymi nowo 

wybudowanymi. 

 

Pan Wojciech Marjański – dziękuję panu Prezesowi za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu  

i przedstawione nam informacje. Decyzję w sprawie dotacji w wysokości 500 tys. zł na ogrzewanie 

szpitala i dofinansowanie w kwocie 200 tys. zł do zakupu sprzętu medycznego Zarząd Powiatu 

podejmie na kolejnym posiedzeniu.   

 

Pan Mariusz Trojanowski – ja również dziękuję za wysłuchanie i życzę owocnych obrad. 

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję, żeby Zarząd Powiatu wrócił do tematu po sesji Rady 

Powiatu, która zwołana została na 15 maja br. 

  

Pan Wojciech Marjański – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z: 

- informacją przedstawioną przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. na temat planów inwestycyjnych Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o., działań związanych z procesem dostosowania szpitala do wymagań 

ustawy o działalności leczniczej, 

- informacją Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. dot. pisma 

Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy w sprawie dostosowania 

szpitala do wymagań określonych w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej, 

- informacją Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. dot. 

zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji Projektu „Poprawa jakości 

udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim sp. z o.o. poprzez 
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modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z: 

- informacją przedstawioną przez Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. na temat planów inwestycyjnych Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o., działań związanych z procesem dostosowania szpitala do wymagań 

ustawy o działalności leczniczej, 

- informacją Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. dot. pisma 

Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy w sprawie dostosowania 

szpitala do wymagań określonych w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej, 

- informacją Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. dot. 

zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki i refundacji Projektu „Poprawa jakości 

udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim sp. z o.o. poprzez 

modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – po zapoznaniu się z pismem Prezesa Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. w sprawie przekazania środków na bieżące utrzymanie 

szpitala w latach 2019 i następnych w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane  

z ogrzewaniem szpitala, proponuję podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie w terminie 

późniejszym. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. w sprawie przekazania środków na bieżące utrzymanie szpitala w latach 2019  

i następnych w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem szpitala  

i postanowił podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie w terminie późniejszym. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia  

20 kwietnia 2018 r. l.dz. P.Sz.3303/2018 dot. pisma Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Bydgoszczy z dnia 29 marca 2018 r. znak: WZ.IV.9612.1.2017.PK w sprawie 

dostosowania szpitala do wymagań określonych w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 23 kwietnia 

2018r. skierowane do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w odpowiedzi na pismo z dnia 29 marca 

2018 r. znak: WZ.IV.9612.1.2017.PK w sprawie dostosowania szpitala do wymagań określonych  

w art. 22 ust. 1 ustawy o działalności leczniczej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informacja Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia  

20 kwietnia 2018 r. l.dz. P.Sz.3304/2018 dot. zawarcia umowy o dofinansowanie w formie zaliczki  

i refundacji Projektu „Poprawa jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu  

w Aleksandrowie Kujawskim sp. z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów 

szpitalnych” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 24 kwietnia 

2018 r. l.dz. P.Sz.3393/18 w sprawie przekazania środków na bieżące utrzymanie szpitala w latach 

2019 i następnych w kwocie ok. 500 tys. zł na potrzeby energetyczne związane z ogrzewaniem 

szpitala, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu o dokonanie następujących 

zmian w budżecie powiatu na 2018 rok. 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 5.413.712,45 zł, w tym: 

1. Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85205 § 2110 zwiększenie o kwotę 10.998 zł z przeznaczeniem 

na realizację zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie,   

tj. na realizację programów oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla osób stosujących 

przemoc w rodzinie. 

2. Dz. 600 Transport i łączność rozdz. 60014 § 6300 zwiększenie o kwotę 25.000 zł z tytułu dotacji 

celowej otrzymanej jako pomoc finansowa z Gminy Waganiec z przeznaczeniem na wykonanie 

dokumentacji technicznej dla realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C 

Ciechocinek - Siutkowo wraz z przepustami – zadanie I”.  

3. Dz. 600 Transport i łączność rozdz. 60014 § 6207 zwiększenie o kwotę 3.708.562,99 zł – środki 

otrzymano z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

Nr 2605C Stara Wieś - Nieszawa o długości 5,239 km od km 2+072 do km 3+905 i od km 4+138 

do km 7+544” realizowanego w ramach działania 5.1 „Infrastruktura drogowa” Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. 

4. Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80130, ogółem zwiększenie o kwotę 412.132,46 zł,  

w tym:  
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- dofinansowanie do zadania „Adaptacja budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku (warsztaty II) w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia praktycznego” zwiększenie o kwotę 

138.583,59 - § 2057 i zmniejszenie o kwotę 89.615,15 - § 6207;  

- dofinansowanie do zadania „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół  

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” - 

zwiększenie § 2057 o kwotę 62.136,37 zł i zwiększenie § 6207 o kwotę 301.027,65 zł.  

Powyższych zmian dokonano w związku z podpisaniem aneksu do umowy o dofinansowanie 

w/w zadań ze środków EFRR (aneks Nr 3 z dnia 24.04.2018 r.). 

5. Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90095 § 6207 zwiększenie o kwotę 

1.349.365 zł. Dotacja związana jest z przewidywaną do uzyskania refundacją poniesionych  

w 2017 roku wydatków dotyczących zadania „Termomodernizacja kompleksu budynków 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. 

6. Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85295 ogółem zwiększenie o kwotę 31.654 zł, w tym: § 2057 

zwiększenie o 28.322 zł, § 2059 zwiększenie o kwotę 3.332 zł.  

Powyższe zwiększenie związane jest z podpisaniem aneksu do umowy o dofinansowanie 

realizacji projektu „Rodzina w Centrum” (Aneks Nr 2 z 20.03.2018 r.) EFS w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego 2014-2020. 

7. Dz. 600 Transport i łączność rozdz. 60014 § 6300 zmniejszenie o kwotę 124.000 zł. W związku 

z odstąpieniem od realizacji w bieżącym roku inwestycji pn. „Rozbudowa dróg polegająca na 

budowie ścieżek rowerowych i pieszo-rowerowych na terenie Gminy Raciążek - etap I droga 

powiatowa Nr 2602C Ciechocinek - Dąbrówka ulica Zamkowa”, zmniejszeniu uległa kwota 

przewidywana do uzyskania z Gminy Raciążek do przedmiotowego zadania. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 7.691.137,12 zł. Proponuję wystąpić do Rady Powiatu  

o dokonanie zmian po stronie wydatkowej budżetu w następujący sposób: 

W zakresie wydatków majątkowych:  

1. Przyjąć do realizacji w 2018 r. zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2605C Stara Wieś 

- Nieszawa o długości 5,239 km od km 2+072 do km 3+905 i od km 4+138 do km 7+544” – 

całkowity koszt inwestycji to kwota 6.121.761,29 zł, z tego dofinansowanie w ramach Działania 

5.1 „Infrastruktura drogowa” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020 – 3.708.562,99 zł, udział powiatu – 2.413.198,30 zł. 

2. W związku z zawartym porozumieniem z Gminą Waganiec oraz otrzymaniem pomocy 

finansowej w wysokości 25.000 zł – przyjąć do realizacji zadanie związanie z opracowaniem 

dokumentacji technicznej na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2603C Ciechocinek - 

Siutkowo wraz z przepustami – zadanie I” – koszt 25.000 zł. 

3. Zwiększyć o kwotę 304.818 zł zaplanowane w budżecie środki na realizację inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek - Zbrachlin w miejscowości Święte”, 

umożliwiając w ten sposób realizację inwestycji. 

4. Zgodnie z zawartymi aneksami dotyczącymi realizacji zadań pn. „Adaptacja budynków Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3 i przebudowa budynku 

(warsztaty II) w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 2 na pracownie kształcenia 

praktycznego” oraz zadania „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół 

nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego”  
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w bieżącym roku powiat nie będzie ponosił wydatków inwestycyjnych. Zmniejszeniu uległa 

zabezpieczona na w.w. zadania kwota w wysokości 8.674.51 zł. 

5. W związku ze złożonym do Ministerstwa Sportu i Turystyki wnioskiem o dofinansowanie zadań 

związanych z budową otwartych stref aktywności przy placówkach oświatowych zabezpieczono 

środki stanowiące udział własny przy realizacji tych zadań w ogólnej kwocie 90.880 zł. 

Przewidywany całkowity koszt budowy trzech stref to kwota 165.794 zł, z tego możliwe do 

uzyskania dofinansowanie - 74.914 zł. 

6. Zgodnie z informacją uzyskaną z Gminy Raciążek dotyczącą odstąpienia od realizacji  

w bieżącym roku zadania pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych  

i pieszo-rowerowych na terenie Gminy Raciążek - etap I droga powiatowa Nr 2602C 

Ciechocinek - Dąbrówka ulica Zamkowa” – zmniejszono zabezpieczone na ten cel środki  

w wysokości 249.880 zł (w tym dotacja z Gminy Raciążek 124.000 zł). 

7. W związku z koniecznością dostosowania Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. do wymaganych standardów oraz otrzymania na ten cel przez Szpital 

dofinansowania w ramach projektu „Poprawa jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym 

Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. poprzez modernizację i wyposażenie 

oddziałów szpitalnych”, koniecznym jest podniesienie kapitału zakładowego Spółki o kwotę 

4.000.000 zł, z tego w 2018 r. o kwotę 1.200.000 zł i w 2019 r. o kwotę 2.800.000 zł. Powyższe 

środki szpital wykorzysta na pokrycie udziału własnego przy realizacji zadania. Biorąc pod 

uwagę możliwości finansowe powiatu środki umożliwiające zwiększenie kapitału spółki o kwotę 

4.000.000 zł pochodzić będą z zaciągniętego przez powiat kredytu w 2018 r. w kwocie 1.200.000 

zł i w 2019 r. w kwocie 2.800.000  zł. 

W zakresie wydatków bieżących dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem 

otrzymanych dotacji oraz: 

1. zabezpieczono środki w wysokości 2.000 zł celem wypłaty zapomóg zdrowotnych dla 

nauczycieli. 

2. zwiększono o kwotę 20.000 zł środki na wynagrodzenia w Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie w związku z koniecznością wypłaty odprawy emerytalnej dla pracownika, 

3. zwiększono o kwotę 146.000 zł plan finansowy Starostwa Powiatowego celem zabezpieczenia 

bieżących potrzeb, w tym kwotę 111.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie wydatków 

związanych z holowaniem i przechowywaniem pojazdów usuniętych z dróg w latach 2008-2018 

na podstawie art. 130a ustawy Prawo o ruchu drogowym. 

Ponadto proponuję dokonanie przesunięcia w układzie wykonawczym w celu zabezpieczenia 

środków w ogólnej kwocie – 49.390 zł na dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Po dokonaniu przez Radę Powiatu proponowanych zmian powstały deficyt budżetowy w wysokości 

2.277.424,67 zł proponuję pokryć w następujący sposób: 

- 1.200.000 zł środkami pochodzącymi z planowanego do zaciągnięcia kredytu;  

- 1.077.424,67 zł z nadwyżek budżetowych lat poprzednich.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018 i wnieść pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018 i postanowił wnieść pod 

obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

W związku z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet powiatu koniecznym jest 

dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 

2034 dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

Informuję, że ulega zmianie struktura Wieloletniej Prognozy Finansowej w związku koniecznością 

podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka  

z o.o. Na ten cel planuje się zaciągnąć kredyt bankowy w ogólnej kwocie 4.000.000 zł, 

uruchomionego w dwóch transzach: w 2018 r. w wysokości 1.200.000 zł i w 2019 r. w wysokości 

2.800.000 zł. Kredyt zaciągnięty zostanie z terminem spłaty przez okres 10 lat w latach 2020 – 

2029 w równych ratach w wysokości po 400.000 zł. Środki na jego spłatę pochodzić będą  

z nadwyżek budżetu. Po uruchomieniu planowanego kredytu spłaty rat kształtować się będą  

w sposób następujący: 2018 r. – 791.211 zł, 2019 r. – 766.176 zł, 2020 r. – 1.166.176 zł, 2021 r. – 

1.054.000 zł, 2022 r. – 1.054.000 zł, 2023 r. – 870.000 zł, 2024 r. – 862.000 zł, 2025 r. – 862.000 

zł, 2026 r. – 862.000 zł, 2027 r. – 862.000 zł, 2028 r. – 862.000 zł, 2029 r. – 400.000 zł. 

Od przyszłego roku budżety muszą być planowane z nadwyżką budżetową. Zwracam uwagę, że  

w związku ze spłatą kredytu ograniczone zostaną możliwości inwestowania. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034 i wnieść pod obrady XXXIII sesji 

Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego  

na lata 2018 – 2034 i postanowił wnieść pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z przystąpieniem przez Powiatowy Szpital w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. do realizacji projektu „Poprawa jakości udzielanych świadczeń  

w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. poprzez modernizację  

i wyposażenie oddziałów szpitalnych” – projekt realizowany będzie przy dofinansowaniu w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, 

koniecznym jest zabezpieczenie przez Spółkę udziału własnego. Biorąc pod uwagę możliwości 

finansowe Powiatowego Szpitala niezbędnym jest zwiększenie kapitału zakładowego Spółki.  

W ramach realizacji projektu nastąpi przebudowa pomieszczeń bloku operacyjnego wraz  

z wyposażeniem. Całkowita wartość projektu to kwota ok. 12 mln złotych z tego przewidywane 

dofinansowanie będzie wynosić ok. 50% kosztu inwestycji. Prace te są niezbędne celem 

dostosowania szpitala do wymagań określonych w rozporządzeniu Ministra Zdrowia w sprawie 

szczegółowych wymagań, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia i urządzenia podmiotu 

wykonującego działalność leczniczą. Środki pochodzące z zaciągniętego kredytu przeznaczone 

zostaną na pokrycie deficytu budżetu w latach 2018 i 2019, powstałego w wyniku podwyższenia 

kapitału Spółki celem zapewnienia udziału własnego przy realizacji inwestycji. Spłata kredytu 

nastąpi w latach 2020-2029 w równych ratach rocznych po 400.000 zł. Uruchomienie kredytu  

w dwóch transzach: 2018 r. – 1.200.000 zł, 2019 r. – 2.800.000 zł, ze względu na odsetki. Źródłem 

pokrycia zobowiązań wraz z należnymi odsetkami będą nadwyżki budżetowe z lat poprzednich  

i wpływy z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych. Kredyt 

zaciągnięty będzie w trybie przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i wnieść pod obrady 

XXXIII sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego i postanowił wnieść pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z koniecznością zapewnienia udziału własnego przy 

realizacji przez Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. projektu „Poprawa 

jakości udzielanych świadczeń w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

poprzez modernizację i wyposażenie oddziałów szpitalnych” wnoszę o wystąpienie do Rady 

Powiatu o zabezpieczenie środków finansowych w celu podwyższenia kapitału zakładowego spółki, 

o kwotę 4.000.000 zł tj. w 2018 r. o kwotę 1.200.000 zł, w 2019r. o kwotę 2.800.000 zł.   

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. i wnieść pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału 

zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. i postanowił wnieść 

pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXII 

a XXXIII sesją Rady Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXII 

a XXXIII sesją Rady Powiatu i po uzupełnieniu o decyzje Zarządu Powiatu z dnia 7 maja 2018 r.  

wnieść pod obrady XXXIII sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu i po 

uzupełnieniu o decyzje Zarządu Powiatu z dnia 7 maja 2018 r.  postanowił wnieść pod obrady 

XXXIII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu 

Powiatu za okres między XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu projektów uchwał. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek do Przewodniczącej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu 

projektów uchwał. 

Proponuję wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu następujących projektów uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu podjętych na 

XXXII sesji,  

2) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu,  

3) w sprawie przyjęcia informacji z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o.  za 2017 rok, 

4) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

- Opiekuńczego w Raciążku za 2017 rok, 

5) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 
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6) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim za 2017 rok, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowych na potrzeby dróg 

powiatowych położonych w obrębie Kolonia Święte Gmina Waganiec, 

8) w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono funkcje 

kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówce oświatowej prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, 

9) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2017 dla Powiatu 

Aleksandrowskiego i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu, 

10) w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim  

za 2017 rok, 

11) w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie za 2017 

rok, 

12) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017”, 

13) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018, 

14) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034, 

15) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  

16) w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. 

Czy są uwagi? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu następujących 

projektów uchwał: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu podjętych na XXXII sesji,  

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu za okres między XXXII a XXXIII sesją Rady Powiatu,  

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji z działalności Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  za 2017 rok, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2017 rok, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim za 2017 rok, 
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7) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych na potrzeby dróg powiatowych położonych w obrębie Kolonia Święte 

Gmina Waganiec, 

8) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  

w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, 

którym powierzono funkcje kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówce oświatowej prowadzonych 

przez Powiat Aleksandrowski, 

9) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej  

za rok 2017 dla Powiatu Aleksandrowskiego i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu, 

10) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Aleksandrowie Kujawskim za 2017 rok, 

11) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie za 2017 rok, 

12) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017”, 

13) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018, 

14) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034, 

15) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  

16) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącej Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad XXXIII  sesji Rady Powiatu projektów uchwał, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych 

S.A. z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r. na wytwarzanie i dostarczanie oznaczeń  

i dokumentów komunikacyjnych. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r.  

na wytwarzanie i dostarczanie oznaczeń i dokumentów komunikacyjnych. 

Przedmiotowy aneks dostosowuje zapisy umowy dotyczącej personalizacji i dostawy dokumentów 

komunikacyjnych i oznaczeń do wymagań prawnych w związku z wejściem w życie z dniem  

25 maja 2018 r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 27 kwietnia 2016 r.  
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy z Polską Wytwórnią 

Papierów Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r. na wytwarzanie  

i dostarczanie oznaczeń i dokumentów komunikacyjnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy z Polską Wytwórnią Papierów 

Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r. na wytwarzanie i dostarczanie 

oznaczeń i dokumentów komunikacyjnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 26 kwietnia 2018 r. znak: 

KT.Kt.7250.7.2.2018 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej z Polską Wytwórnią Papierów 

Wartościowych S.A. z siedzibą w Warszawie dnia 25 lipca 2017 r. na wytwarzanie i dostarczanie 

oznaczeń i dokumentów komunikacyjnych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej 

przy ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Burmistrza Aleksandrowa 

Kujawskiego w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej przy ulicy Długiej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 12 kwietnia 2018 r., po zapoznaniu się z pismem 

Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej (kanalizacji 

deszczowej) przy ulicy Długiej, wyraził wolę przystąpienia do realizacji przedmiotowego zadania 

pod warunkiem przekazania przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski kwoty 100.000 zł   

na budowę kanalizacji deszczowej, przy udziale Powiatu Aleksandrowskiego w kwocie  

37.608,32 zł.  Ponadto, Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski przekaże Powiatowi 

Aleksandrowskiemu dotację w wysokości 31% wartości wykonania „Remontu nawierzchni masą 

bitumiczną drogi powiatowej nr 2630C ul. Długa na odcinku 300 mb.”. Burmistrz wyraża zgodę na 

przedstawione przez Zarząd Powiatu warunki i wnosi o określenie procentowe udziału finansowego 

gminy i powiatu tj. gminy 72,67% (100.000 zł), powiatu 27,33% (37.608,32 zł). W uzasadnieniu 

pan Burmistrz wskazuje, że taki udział procentowy zapewni racjonalne rozliczenie kosztów  

w przypadku wystąpienia oszczędności przetargowych. Ponadto informuje, że gmina posiada 

zabezpieczone środki finansowe na pokrycie 31% wartości wykonania robót drogowych   

na odcinku 300 mb ulicy Długiej. 
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Pani Dorota Sobierajska – na dzisiaj w budżecie powiatu zabezpieczona jest kwota 148.229 zł  

w wydatkach remontowych na ulicę Długą w Aleksandrowie Kujawskim. Budowa kanalizacji 

będzie wydatkiem inwestycyjnym. Zatem, będzie konieczność przeniesienia środków z wydatków 

remontowych na inwestycyjne. 

 

Pan Wojciech Marjański - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie budowy 

sieci kanalizacyjnej przy ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję wystąpić do Rady 

Powiatu o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków w wysokości 37.608,32 zł na 27,33% udział 

powiatu w kosztach budowy kanalizacji deszczowej na ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie budowy 

sieci kanalizacyjnej przy ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wystąpić do Rady 

Powiatu o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków w wysokości 37.608,32 zł na 27,33% udział 

powiatu w kosztach budowy kanalizacji deszczowej na ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 27 kwietnia 2018 r. znak: 

RI.031.2.2018 wraz z pismem Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 23 kwietnia 2018 r. 

znak: GKM.033.97.2018 w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej przy ulicy Długiej  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Oferta Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia 

zadania publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, złożona w trybie art. 

19a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do punktu 5.10. Oferta Stowarzyszenia Kulturalnego 

„Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia zadania publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV 

Dni Młodości”, złożona w trybie art. 19a ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie. 

Wpłynęła oferta Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia zadania 

publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, złożona w trybie art. 19a ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Celem zadania jest rozwijanie i wspieranie 

aktywności kulturalnej społeczności poprzez organizację imprezy promującej produkty regionalne, 

tradycyjne i ekologiczne, lokalne zwyczaje oraz promowanie lokalnego dziedzictwa kulturowego. 

W ramach projektu zorganizowana zostanie impreza kulturalno – integracyjna. Głównym punktem 

projektu będzie promocja tradycyjnych kujawskich dań z kaczki poprzez konkurs na dania  

z kaczyny, w którym wezmą udział drużyny włodarzy gmin i miast z terenu powiatu. Podczas 

imprezy przewidziana jest promocja folkloru kujawskiego, regionalnych strojów ludowych, 
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wystawy i kiermasze rękodzieła sztuki ludowej, produktów regionalnych. W trakcie imprezy 

zaplanowany jest występ zespołów muzycznych. Projekt przeznaczony jest dla mieszkańców 

Gminy Raciążek, mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego i gości spoza naszego regionu. 

Stowarzyszenie wnioskuje o dofinansowanie zadania w kwocie 2.500 zł z przeznaczeniem na 

pokrycie kosztów związanych z wynajęciem nagłośnienia oraz zakup nagród dla uczestników 

konkursu na dania z kaczyny. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z ofertą Stowarzyszenia Kulturalnego 

„Serpentyna” w sprawie udzielenia wsparcia zadania publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV 

Dni Młodości”, proponuję uznać celowość realizacji zadania i zlecić jego realizację w trybie 

uproszczonym z pominięciem otwartego konkursu ofert. Proponuję przeznaczyć na ten cel kwotę 

2.500 zł na pokrycie kosztów związanych z wynajęciem nagłośnienia oraz zakup nagród dla 

uczestników konkursu na dania z kaczyny ze środków przeznaczonych na kulturę. Zarząd Powiatu, 

zawrze umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia podania oferty do publicznej 

wiadomości pod warunkiem braku uwag do oferty.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z ofertą Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna”  

w sprawie udzielenia wsparcia zadania publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, 

uznając celowość realizacji zadania, postanowił zlecić jego realizację w trybie uproszczonym  

z pominięciem otwartego konkursu ofert. Zarząd Powiatu, postanowił przeznaczyć na ten cel kwotę 

2.500 zł na pokrycie kosztów związanych z wynajęciem nagłośnienia oraz zakup nagród dla 

uczestników konkursu na dania z kaczyny ze środków przeznaczonych na kulturę. Zarząd Powiatu, 

postanowił zawrzeć umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia podania oferty do 

publicznej wiadomości pod warunkiem braku uwag do oferty.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 2 maja 2018 r. znak: 

PS.525.5.2018 wraz z ofertą Stowarzyszenia Kulturalnego „Serpentyna” w sprawie udzielenia 

wsparcia zadania publicznego pn. „X Dni Raciążka – XXXIV Dni Młodości”, złożona w trybie  

art. 19a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do spraw różnych.   

Przechodzimy do punktu 6.1. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim skierowane do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim  o dokonanie przeglądu urządzeń kanalizacji deszczowej  

i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przekazał do wiadomości 

pismo, które skierował  do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim  o dokonanie przeglądu urządzeń kanalizacji deszczowej  

i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej w Aleksandrowie Kujawskim. 

W związku z powstałym zaniżeniem na ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim, Zarząd Dróg 

Powiatowych doprowadził do przeprowadzenia kontroli w celu ustalenia ewentualnych przyczyn 

tego zaniżenia. Kontroli dokonano w obecności: przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych, 

Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego, przedstawiciela Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim i przedstawicieli wykonawcy tj. 

Przedsiębiorstwa Robót Drogowych INODROG Sp. z o.o.   

W związku z brakiem wad nawierzchni jezdni jak również brakiem stwierdzonych ewentualnych 

błędów wykonawcy, Dyrektor ZDP wystąpił do Prezesa PGKiW o pilne dokonanie przeglądu 

urządzeń kanalizacji deszczowej i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn występującego zaniżenia, a 

także doprowadzenie nawierzchni jezdni do stanu sprzed powstania zaniżenia. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim skierowanym do 

Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim  o dokonanie przeglądu urządzeń kanalizacji deszczowej i sanitarnej oraz usunięcie 

przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim skierowane do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim  o dokonanie przeglądu urządzeń kanalizacji deszczowej  

i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30 kwietnia 

2018 r. znak: DUDiM.510.8.2015/2018 skierowane do Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim  o dokonanie przeglądu 

urządzeń kanalizacji deszczowej i sanitarnej oraz usunięcie przyczyn zaniżenia na ulicy Dworcowej 

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Wojciech Marjański – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:38. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


